



SPECIAL CALL FOR BURSARIES 8th AfrEA CONFERENCE

The Board of the African Evaluation Association gladly announces that it is extending its call for bursaries to two additional special categories:

1. FOCUS IN DEMOCRACY, HUMAN RIGHTS AND GOVERNMENTS

Participants should meet the following criteria:

- Should be an active member of a national VOPE or have submitted a selected abstract related to the topic Democracy, Human rights and Governance in Conflict and Fragile States.
- Be from a country or working with countries internationally recognized as in conflict and fragile states
- Has extensive experience in evaluation of democracy, human rights and governance programmes
- NB: Female candidates are highly encouraged to apply

Please submit your application before Friday **20 March 2017** online at <http://membership.afrea.org/bursaries/>

2. EMPLOYEES FROM GOVERNMENT DEPARTMENTS ACROSS AFRICA

AfrEA is offering *selected bursaries* to professional African evaluators working for a Government department in their country of origin.

Application needs to include a letter of employment, CV and cover letter.

Please submit your application before Friday **20 March 2017** online at <http://membership.afrea.org/bursaries/>

Bursaries cover the following:

- Workshop and conference fees
- Return economy airfares
- Accommodation for the duration of the conference

APPEL SPECIAL POUR LES BOURSES 8^{ème} CONFERENCE DE L'AFrEA

Le Conseil de l'Association africaine d'évaluation annonce avec joie qu'il étend son appel à bourses à deux autres catégories spéciales:

1. INSISTE SUR LA DEMOCRATIE , DROITS DE L'HOMME ET LA GOUVERNANCE

Participants should meet the following criteria:

- Etre un membre actif d'une Association Nationale d'Evaluation ou avoir soumis un abstract accepté pour la conférence et qui porte sur la Démocratie, les Droits de l'Homme et la Gouvernance dans les contextes de conflits et états fragiles.
- Provenir d'un pays ou travailler avec des pays internationalement reconnus comme étant en conflits et états fragiles
- Avoir une expérience approfondie dans l'évaluation des programmes portant sur la Démocratie, Droit de l'Homme et Gouvernance s

NB: Les candidatures féminines sont fortement encouragées

Veillez soumettre votre candidature au plus tard lundi le 20 Février 2017 en ligne à cette adresse :
<http://membership.afrea.org/bursaries/>

2. EMPLOYES DES DEPARTEMENTS DU GOUVERNEMENT A TRAVERS L'AFRIQUE

AfrEA is offering *selected bursaries* to professional African evaluators working for a Government department in their country of origin.

Application needs to include a letter of employment, CV and cover letter.

L'AfrEA offre des bourses sélectives d'études à des évaluateurs africains professionnels travaillant pour un département gouvernemental dans leur pays d'origine.

La demande doit inclure un certificat d'emploi, CV et lettre d'accompagnement.

Veillez soumettre votre candidature au plus tard lundi le 20 Mars 2017 en ligne à cette adresse : <http://membership.afrea.org/bursaries/>

Les bourses couvrent ce qui suit :

- Les frais des ateliers et conférence
- Ticket (Aller et Retour) en classe économique
- Logement pour la durée de la conférence